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Številka: 900-6/2020-1 
Nova Gorica, 2. april 2020    
 
  

O D G O V O R I 
 

NA  POBUDE, PREDLOGE IN VPRAŠANJA SVETNIC TER SVETNIKOV, KI SO BILA 
PODANA NA SEJAH MESTNEGA SVETA 

 
 
 
14. SEJA MESTNEGA SVETA, 16. april 2020  
 
 

1. SVETNIK SEBASTJAN KOMEL je skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta 
najmanj tri dni pred sejo, podal naslednjo pobudo:     
1. Za čas trajanja epidemije bolezni Covid-19, se znižajo vse cene komunalnih storitev 
v MONG-u za 20%. Kot prvi mesec uveljavitve znižanja cen se šteje marec 2020. Kot 
zadnji mesec veljavnosti znižanja se šteje tisti mesec, v katerem bo Vlada RS 
oznanila konec epidemije. 
2. Sklep o znižanju cen komunalnih storitev velja za vsa gospodinjstva in malo 
gospodarstvo, po kriterijih, ki veljajo za ukrep znižanja cen elektrike, ki ga vodi 
Ministrstvo za infrastrukturo. 
3. V kolikor znižanje ne posega v okvire nedovoljene državne pomoči po predpisih EU, 
velja znižanje tudi za vse ostale gospodarske subjekte na območju MONG. 
4. Občinska uprava naj pripravi vir sredstev, v kolikor bi bilo potrebno finančno 
pomagati družbam, ki izvajajo komunalne storitve. 
 
Zaradi epidemije Covid-19 je prizadetih ogromno občank in občanov ter gospodarstvo 
v MONG, zato predlagam, da s tem ukrepom vsaj malo ublažimo denarno stisko naših 
občank, občanov in gospodarskih subjektov.  

 
Kabinet župana je posredoval naslednji odgovor: 
Zahvaljujemo se vam za podane pobude, ki jih preučujemo v navezavi s sprejemanjem 
vladnih odlokov, odredb in interventnih zakonov. 
 
Župan je vodstvu Komunale d.d. predlagal, da se kot pomoč poslovnim subjektom, oprosti 
plačila storitev ravnanja s komunalnimi odpadki (storitev zbiranja, storitev obdelave, storitev 
odlaganja) za obdobje od 1. 4. 2020 do 31. 5. 2020, oziroma do zaključka trajanja začasnih 
ukrepov, poslovnim subjektom – »pavšalistom«, ki zaradi prepovedi iz Odloka o začasni 
prepovedi ponujanja in prodajanja blaga in storitev potrošnikom v Republiki Sloveniji (Uradni 
list RS, št. 25/20, 29/20, 32/20, 37/20, 42/20 in 44/20), ne morejo opravljati svoje dejavnosti. 
 
Postopek uveljavitve navedenega ukrepa je predviden na način, da poslovni subjekti – 
pavšalisti, podajo pisno izjavo na vnaprej pripravljenem obrazcu, ki bo objavljen na spletni 
strani izvajalca javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki (Komunala Nova Gorica, d.d.). 
 
Uporabniki storitev vodooskrbe, odvajanja in čiščenja odpadnih voda storitve plačujejo po 
porabi (števcu). 
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2. SVETNICA ALEKSANDRA FORTIN je skladno z 21. členom poslovnika mestnega 
sveta najmanj tri dni pred sejo, podala naslednjo pobudo:     
Z Odlokom dne 15. 03. 2020 ob 24.00 uri, so se zaradi preprečitve širjenja okužbe 
novega koronavirusa zaprli vsi gostinski lokali v državi.  
V Mestni občini Nova Gorica imamo kar nekaj lokalov z letnimi vrti, katerih lastnik je 
MONG. Zaradi zaprtja lokalov bodo najemniki letnih vrtov imeli velik izpad dohodkov in 
posledično, ne bodo sposobni plačevati najemnine. 
Občinski upravi predlagamo, da za čas zaprtja lokalov najemnike letnih vrtov oprosti 
plačila najemnine. 

 
Kabinet župana je posredoval naslednji odgovor: 
Najemniki prostorov lahko zaprosijo za odlog plačila najemnine za prostor v lasti 
samoupravne lokalne skupnosti, za čas od 16. 3. 2020 do 31. 5. 2020, oziroma do zaključka 
trajanja začasnih ukrepov, če zaradi prepovedi iz Odloka o začasni prepovedi ponujanja in 
prodajanja blaga in storitev potrošnikom v Republiki Sloveniji (Uradni list RS, št. 25/20, 29/20, 
32/20, 37/20, 42/20 in 44/20), ne smejo opravljati poslovne dejavnosti, za katero so 
registrirani. 
 
Sočasno smo Vladi RS predlagali pripravo ustrezne pravne podlage za oprostitev najemnine 
v okviru drugega interventnega zakona za odpravo posledic epidemije nastalih zaradi virusa 
Sars – COV-2 (COVID-19). Predlagali smo, da ne glede na določbe Zakona o stvarnem 
premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti (Uradni list RS, št. 11/18 in 79/18) 
lahko organ, pristojen za izvrševanje proračuna samoupravne lokalne skupnosti zniža ali 
oprosti plačila najemnine subjekte, ki zaradi prepovedi, določenih v Odloku o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o začasni prepovedi ponujanja in prodajanja blaga in storitev potrošnikom 
v Republiki Sloveniji (Uradni list RS, št. 32/20 in nasl.), niso izvajali svoje dejavnosti. S tem bo 
oprostitev najemnine v zgoraj navedenem obdobju tudi zakonsko podprta. 
 
 

3. SVETNIK ALEŠ MARKOČIČ je v imenu svetniške skupine LMA skladno z 21. členom 
poslovnika mestnega sveta najmanj tri dni pred sejo, podala naslednjo pobudo:     
V svetniški skupini LMA budno spremljamo vse aktivnosti vezane na pandemijo virusa 
COVID – 19. tako na državnem kot lokalnem območju. Aktivnosti v naši občini glede 
zajezitve širjenja virusa gredo v večini primerov v pravo smer, za kar gre pohvala. 
Posledice virusa bodo močno vplivale tako na gospodarstvo kot same občane naše 
občine in prav je, da se nemudoma občina tudi na te probleme odzove. Država se je 
že, čas je, da se tudi Mestna občina Nova Gorica. 
 
Pobud (iz zadnje seje MS), prebranih na javnih omrežjih, sprejetih ukrepih na 
državnem nivoju, kot tudi v nekaterih občinah je veliko. Za večino le-teh se tudi v LMA 
zavzemamo, izpostavili pa bi za nas najpomembnejše: 

1. Takojšnja priprava začasne spremembe Odloka o ureditvi nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča v Mestni občini Nova Gorica v delu, ki govori o 
vrednotenju zazidanega stavbnega zemljišča v poslovne namene. Cilj 
spremembe je znižati finančno obveznost gospodarstva do občine v tem 
kriznem obdobju.  
Prav tako se zamakne plačilo NUSZ za fizične kot za pravne subjekte. (Za leto 
2020) 

2. Pripravi se uredbo o oprostitvi plačila odškodnine za uporabo javnih površin. 
(Za tri mesece) 

3. Najemnikom nepremičnin v lasti Mestne občine Nova Gorica se oprosti plačila 
najemnine. (Za tri mesece) 

4. Oprosti se plačilo vrtcem za starše otrok s prebivališčem v Mestni občini Nova 
Gorica. (Za čas zaprtja vrtcev) 
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5. Začasno, do sprejema rebalansa proračuna MONG, se ustavijo vsi javni razpisi 
in investicije v MONG, ki niso vezani na EU oz. državna sredstva. 

6. Sofinanciranje fizičnim osebam stroškov komunalnih storitev in stroškov oskrbe 
s pitno vodo. (Za tri mesece) 

 
Vsi ukrepi naj gredo v smeri pomoči novogoriškemu gospodarstvu kot tudi občanom, 
pa četudi bo trpela kakšna investicija, ki ni nujnega pomena. 
 
Glede na navedeno, v LMA pričakujemo čimprejšnje sprejetje določenih ukrepov za 
pomoč občanom in gospodarstvu v MONG, ki mora biti podprto z rebalansom 
proračuna MONG za leto 2020 in 2021. 

 
Občinska uprava in Kabinet župana sta posredovala naslednji odgovor:  
Zahvaljujemo se vam za podane pobude, ki jih preučujemo v navezavi s sprejemanjem 
vladnih odlokov, odredb in interventnih zakonov.  
Za lažje razumevanje procesa podajamo obrazložitve posameznih predlogov. 
 

1. Kakor razumemo, se s pobudo predlaga sprememba Odloka tako, da se zniža odmera 
nadomestila za subjekte s področja gospodarstva na način, da se znižajo točke za 
zazidana stavbna zemljišča s poslovnim namenom (11. člen Odloka). Pri tem 
pojasnjujemo, da takšna sprememba Odloka ne bi dosegla željenega učinka. 
 
Namreč, Zakon o davčnem postopku –ZdavP-2 (Uradni list RS, št. 117/2006, 24/2008 
- ZDDKIS, 125/2008, 85/2009, 110/2009, 1/2010 - popr., 43/2010, 97/2010, 24/2012 - 
ZDDPO-2G, 24/2012 - ZDoh-2I, 32/2012, 94/2012, 101/2013 - ZDavNepr, 111/2013, 
22/2014 - odl. US, 40/2014 - ZIN-B, 25/2014 - ZFU, 90/2014, 95/2014 - ZUJF-C, 
23/2015 - ZDoh-2O, 23/2015 - ZDDPO-2L, 91/2015, 63/2016, 69/2017, 13/2018 - ZJF-
H, 36/2019, 66/2019) v prvem odstavku 404. člena med drugim določa, da davčni 
organ izdaja odločbe o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča po uradni 
dolžnosti na podlagi občinskega odloka in vrednosti točke, ki veljata na dan 1. januarja 
leta, za katero se določa nadomestilo. Torej bi morebitne sprememba Odloka, ki bi 
bile uveljavljene letos, lahko uporabili šele pri odmeri NUSZ  za leto 2021. 
 
Področje nadomestila z uporabo stavbnega zemljišča je urejeno z Zakonom o 
stavbnih zemljiščih - ZSZ (18/1984, 32/1985 - popr., 33/1989, Uradni list RS, št. 
24/1992 - odl. US, 29/1995 - ZPDF, 44/1997 - ZSZ, 101/2013 - ZDavNepr, 22/2014 - 
odl. US) in Zakonom o graditvi objektov – ZGO (Uradni list RS, št. 92/2005 - ZJC-B, 
111/2005 - odl. US, 93/2005 - ZVMS, 120/2006 - odl. US, 126/2007, 108/2009, 
61/2010 - ZRud-1, 76/2010 - ZRud-1A, 20/2011 - odl. US, 57/2012, 110/2013, 
101/2013 - ZDavNepr, 22/2014 - odl. US, 19/2015, 66/2017, 61/2017 – GZ). 
 
Oba zakona sta razveljavljena, vendar se v delu, ki se nanaša na materijo 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča (NUSZ), še vedno uporabljata. Mestna 
občina Nova Gorica je področje NUSZ uredila z Odlokom o ureditvi nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča (Uradni list RS, št. 79/17, v nadaljevanju: Odlok). Sam 
postopek odmere NUZS pa je urejen z Zakonom o davčnem postopku. 
 
Obstoječe pravne podlage sicer sistemsko in primerno razrešujejo morebitne 
posledice epidemije nalezljive bolezni SARS-CoV-2 (COVID-19), zaradi katerih 
zavezanci ne bi bili zmožni plačati obveznosti. 
 
Na podlagi določb Zakona o davčnem postopku (v nadaljnjem besedilu: ZDavP-2) 
lahko fizične osebe v primeru, če bi se s plačilom davčne obveznosti lahko ogroženo 
preživljanje davčnega zavezanca in njegovih družinskih članov, pri davčnem organu 
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vložijo vlogo za odpis, delni odpis in odlog plačila davka za čas do dveh let oziroma 
obročno plačilo davka v največ 24 mesečnih obrokih v obdobju 24 mesecev (101. člen 
ZDavP-2). Podobno lahko zaprosijo za odlog ali obročno plačilo v primeru hujše 
gospodarske škode pravne osebe in tudi fizične osebe, ki samostojno opravljajo 
dejavnost (102. člen ZDavP-2). V izjemnih primerih (stečaj, neizterljivost...) je seveda 
mogoče takim zavezancem davek tudi odpisati. Brez izkazovanja razlogov 
ogroženega preživljanja ali hujše gospodarske škode pa lahko fizične osebe ali 
gospodarski subjekti vložijo vlogo za odlog plačila za čas do dveh let oziroma obročno 
plačilo davka v največ 24 mesečnih obrokih v obdobju 24 mesecev, če predložijo 
instrument zavarovanja, ki zagotavlja poplačilo obveznosti (103. člen ZDavP-2). Brez 
kakršnih koli dokazil lahko davčni organ dovoli fizični osebi obročno plačilo davka v 
največ treh mesečnih obrokih, če se davek ne nanaša na opravljanje dejavnosti (103. 
člen ZDavP-2). Vse navedene možnosti veljajo tudi za NUSZ. Izpostaviti pa je treba 
tudi dodatno možnost, ki jo daje Zakon o interventnih ukrepih na javnofinančnem 
področju. Ta v prvem odstavku 7. člena določa, da lahko davčni organ ne glede na 
pogoje, ki so določeni v 102. členu ZDavP-2, dovoli odlog plačila davka za čas do 
dveh let oziroma dovoli plačilo davka v največ 24 mesečnih obrokih v obdobju 24 
mesecev, zaradi izgube sposobnosti pridobivanja prihodkov zaradi epidemije. Ta 
možnost je tako dana tudi pravnim osebam, zavezankam za NUSZ. 

 
2. In 3. Najemniki prostorov lahko zaprosijo za odlog plačila najemnine za prostor v lasti 

samoupravne lokalne skupnosti, za čas od 16. 3. 2020 do 31. 5. 2020, oziroma do 
zaključka trajanja začasnih ukrepov, če zaradi prepovedi iz Odloka o začasni 
prepovedi ponujanja in prodajanja blaga in storitev potrošnikom v Republiki Sloveniji 
(Uradni list RS, št. 25/20, 29/20, 32/20, 37/20, 42/20 in 44/20), ne smejo opravljati 
poslovne dejavnosti, za katero so registrirani. 
 
Sočasno smo Vladi RS predlagali pripravo ustrezne pravne podlage za oprostitev 
najemnine v okviru drugega interventnega zakona za odpravo posledic epidemije 
nastalih zaradi virusa Sars – COV-2 (COVID-19). Predlagali smo, da ne glede na 
določbe Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti 
(Uradni list RS, št. 11/18 in 79/18) lahko organ, pristojen za izvrševanje proračuna 
samoupravne lokalne skupnosti zniža ali oprosti plačila najemnine subjekte, ki zaradi 
prepovedi, določenih v Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o začasni 
prepovedi ponujanja in prodajanja blaga in storitev potrošnikom v Republiki Sloveniji 
(Uradni list RS, št. 32/20 in nasl.), niso mogli izvajati svoje dejavnosti. S tem bo 
oprostitev najemnine v zgoraj navedenem obdobju tudi zakonsko podprta. 
 
Vsem najemnikom prostorov v lasti samoupravne skupnosti (občina, krajevne 
skupnosti) je bilo poslano obvestilo, da lahko zaprosijo za odlog plačila najemnine za 
prostor v lasti samoupravne lokalne skupnosti, za čas od 16. 3. 2020 do 31. 5. 2020, 
oziroma do zaključka trajanja začasnih ukrepov, če zaradi prepovedi iz Odloka o 
začasni prepovedi ponujanja in prodajanja blaga in storitev potrošnikom v Republiki 
Sloveniji (Uradni list RS, št. 25/20, 29/20, 32/20, 37/20, 42/20 in 44/20), ne smejo 
opravljati poslovne dejavnosti, za katero so registrirani. 

 
Sočasno smo Vladi RS predlagali pripravo ustrezne pravne podlage za oprostitev 
najemnine v okviru drugega interventnega zakona za odpravo posledic epidemije 
nastalih zaradi virusa Sars – COV-2 (COVID-19). S tem bo oprostitev najemnine v 
zgoraj navedenem obdobju tudi zakonsko podprta. 
 

4. Državni zbor Republike Slovenije je na svoji seji 2. 4. 2020 sprejel Zakon o 
interventnih ukrepih za zajezitev epidemije covid-19 in omilitev njenih posledic za 
državljane in gospodarstvo (ZIUZEOP), ki v 94. členu določa, da državni organ i, 
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organi samoupravnih lokalnih skupnosti, nosilci javnih pooblastil in izvajalci javnih 
služb, ki v času trajanja epidemije ne izvajajo javnih storitev, teh uporabnikom ne 
zaračunavajo.  Nadomestila plač zaposlenih pri delodajalcih iz prejšnjega odstavka in 
drugih stroškov, nastalih zaradi izpada izvajanja javnih storitev, se krijejo iz proračuna 
Republike Slovenije. 
 

5. Z novim »Zakonom o začasnih ukrepih v zvezi s sodnimi, upravnimi in drugimi 
javnopravnimi zadevami za obvladovanje širjenja nalezljive bolezni SARS-CoV-2 
(COVID-19) (ZZUSUDJZ)" so opredeljene zadeve, ki se štejejo za nujne in v katerih 
roki za opravljanje dejanj tečejo kot običajno (v primerjavi z nenujnimi zadevami, v 
katerih roki za opravljanje procesnih dejanj ne tečejo, ne opravlja se osebno vročanje, 
itd.). Odločitev o tem, katere javne razpise je potrebno zaustaviti je potrebno presoditi 
tudi v luči nujnosti posameznega javnega razpisa. 
 

6. Pri odločanju o občinskih ukrepih smo previdni saj je na potezi vlada, ki je v prvem 
paketu ukrepov izdatno podprla oškodovana podjetja in posameznike. Vlada tudi 
obljublja kompenzacijo občinskih izdatkov za določne ukrepe, zato čakamo na 
odločitev vlade o ukrepih, da bi lahko občina te ukrepe dopolnila, v kolikor bomo 
ocenili, da niso zadostni. Kar je vlada sprejela doslej, nam daje upanje, da bodo že 
vladni ukrepi sami zadoščali za premostitev krize. 
 
Sicer pa želimo z ukrepi biti čim bolj precizni in naslavljati posameznike tako, da 
iščemo ukrepe, ki tangirajo dejansko oškodovane posameznike, ki jih je kriza pahnila 
na socialno obrobje. Ne želimo ukrepov s katerimi bi neselektivno pridobivalo celotno 
prebivalstvo. Preverjamo tudi pravne možnosti kako bi preko socialnih pomoči lahko 
pospešili potrošnjo lokalnih proizvodov in prodajo v lokalnih trgovinah ter s tem, poleg 
socialno ogroženim posameznikom, nudili pomoč tudi malim lokalnim podjetjem, 
kmetom in trgovcem. Subvencioniranje stroškov komunalnih storitev fizičnim osebam 
bi še dodatno obremenilo občinski proračun, ki bo že tako drastično znižan zaradi 
izpada koncesijske dajatve, najemnin, preklicanih državnih razpisov, ipd. 
Me mestnimi občinami smo sprejeli dogovor, da se stroškov komunalnih storitev ne 
opravičuje pavšalno, ampak zgolj za izrazito opravičljive razloge. 
 

 
4. SVETNICA DAMJANA PAVLICA je skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta 

najmanj tri dni pred sejo, podala naslednjo pobudo:     
Govorila sem z direktorji domov upokojencev in pravijo, da nimajo dovolj zaščitne 
opreme – mask. Glede na to krizno obdobje, ko nam  grozi COVID 19, ki predvsem 
ogroža najranljivejše skupine - stanovalce v domovih upokojencev. Za primer imamo 
izbruh virusa v domovih upokojencev: Šmarje pri Jelšah, da ne govorimo o Italiji in 
Španiji. Nujno moramo narediti vse tudi na lokalnem nivoju, da te ranljive skupine in 
delavce v domovih obvarujemo pred okužbo. V tem času imajo šivilje zmanjšan obseg 
dela, dajmo jim priliko, da jim finančno pomagamo z izdelavo mask in bomo dvakrat 
pomagali. 

 
Kabinet župana je posredoval naslednji odgovor: 
V času epidemije koronavirusa so zaščitne maske postale eden najbolj iskanih artiklov, zato 
smo se odločili, da pod koordinacijo Štaba Civilne zaščite in v sodelovanju z občino 
Ajdovščina izdelamo pralne zaščitne maske, ki so jih lokalne šivilje in krojači sešili 
(prostovoljke in obrtnice/ki iz nabora Obrtno-podjetniške zbornice Nova Gorica), prostovoljci in 
poverjeniki Krajevnih skupnosti pa sprotno raznesli na vsa gospodinjstva (teh je 12522) v 
MONG. Maske, ki so po raznosu na gospodinjstva ostale, bomo – v skladu s potrebami, 
razdelili po javnih ustanovah, ki so v času epidemije najbolj potrebne dobre zaščite. 
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Pregled in koordinacija celotnega procesa bo tudi v tem primeru pod okriljem Štaba CZ Nova 
Gorica 
 
Veseli nas, da ste se tudi sami polno angažirali in povezali lokalne modne šivilje s podjetjem 
Manufaktura d.d. ter tako zagotovili določeno količino pralnih mask za Dom upokojencev 
Nova Gorica in Dom upokojencev Gradišče. 
 
 
 
13. SEJA MESTNEGA SVETA, 12. marec 2020  
 
 
1. SVETNICA TANJA VONČINA je skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta 

najmanj tri dni pred sejo, postavila naslednje vprašanje:    
Name so se obrnili prebivalci kraja Grgar glede ureditve poti oziroma dostopa do 
njihovih zemljišč, ki poteka po parc. št. 3139/7 k. o. Grgar. Cesta, ki so jo uporabljali 
več let oziroma odkar se kdo spomnim, je problematična že vse od leta 2014. V tem 
letu so prebivalci s podpisom naslovili zahtevek na Mestno občino Nova Gorica, na 
katerega niso prejeli odgovora, niti jih ni nihče povabil na razgovor. Od zahtevkov na 
Krajevno skupnost Grgar, Mestno občino Nova Gorica, seznanjanja varuha človekovih 
pravic RS, je torej minilo že kar nekaj let in zadeva stoji, v vsem tem času je lastnikom 
zemljišč, okrog 50 jih je, onemogočen dostop do lastnine, nastaja jim tudi škoda.   
Lastnike zanima, do katere faze je prišel projekt oziroma ali drži, da je prejšnja oblast 
zapustila projekt v fazi, ko bi bilo potrebno samo zagotoviti sredstva za izvedbo in 
koliko časa bo še trajalo, da se cca 70 do 100 metrov ceste uredi in tako omogoči 
dostop do zemljišč.  
Prosijo za pojasnilo in jasen odgovor. 

 
Kabinet župana je posredoval naslednji odgovor:  
Z zadevo smo se v kabinetu župana seznanili v drugi polovici leta 2019, se sestali z obema 
vpletenima strankama v postopku ter pridobili mnenje KS Grgar o problematiki in potencialnih 
rešitvah le-te. 
Pridobljena je bila tudi vsa dokumentacija na pristojnih občinskih oddelkih, saj se je z zadevo 
politično ukvarjal bivši podžupan, g. Tribušon in njegovi predhodniki (začetek postopka v 
2007), proces rešitve problematike pa se je v jeseni 2018 zaustavil na točki cenitve parcele za 
morebitni odkup ene od strank v postopku ter ponudbe za gradbena dela za ureditev 
dostopne poti po tej parceli. 
 
Zavedamo se nujnosti dostopa lastnikom zemljišč, zato bomo takoj, ko nam bodo razmere to 
dopuščale – po zaključku epidemije, nadaljevali z uskladitvijo med vsemi vpletenimi strankami 
v postopku in pripravo predloga rešitve. 
 
 
2. SVETNICA TANJA VONČINA je postavila naslednje vprašanje:    

Gospod župan, prosim vas, da vaše službe jasno odgovorijo na vprašanje: 
 Zakaj se do sedaj še ni uredilo dostopa do zemljišč po izgradnji solkanske obvoznice, 
med lastniki katerih je tudi Mestna občina Nova Gorica ter kdaj, kako in na kakšen način 
se bodo pristojne službe le lotile tega vprašanja? 
 
Obrazložitev:  

Gre za zemljišča, ki so po izgradnji solkanske obvoznice ostale brez dostopa, torej vse od 
leta 2007. Po delnem enotnem dovoljenju za gradnjo št. 350-03-162/02-PK/NŠ s 23. 5. 
2003 je bilo investitorjema MONG in DRS naloženo, da po končani gradnji morajo: 
- zagotoviti dostope do vseh zemljišč, ki so bili zaradi gradnje prekinjeni 
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- zagotoviti nove povezave poljskih poti in krajevnih cest in zemljišč, kjer je obstoječe  
poti in dostope presekala trasa obvozne ceste  

Kljub dopisom, pogovorom z župani in pristojnimi, se žal stvar še ni uredila. Zadeva ima 
že dolgo brado, staro kar 13 let in skrajni čas bi že bil, da se zadevo reši in zaključi ter 
tako omogoči lastnikom dostop do svojih nepremičnin.  

 
Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor: 
Odgovor bo svetnici poslan naknadno. 
 
 
3. SVETNICA DAMJANA PAVLICA je podala naslednjo pobudo:     

Predlagamo, da Mestna občina Nova Gorica odkupi vso infrastrukturo Mebla holding v 
stečaju, da jo ne bi prehiteli tisti, ki bi nas izsiljevali z visokimi cenami, da se ne bi 
pojavljale slabe prakse iz prejšnjih mandatov. Mestna občina bi v tem primeru imela 
velike probleme z ureditvijo in obnovo infrastrukture tako v stari kot novi industrijski coni 
Meblo.  
Svetniška skupina SDS predlaga, da se našo pobudo resno prouči. 

 
Kabinet župana je posredoval naslednji odgovor:  
Odgovor bo svetnici posredovan naknadno 
 
 
4. SVETNIK ALEŠ DUGULIN je postavil naslednje vprašanje:  

Več kmetov se je obrnilo name, kot mestnega svetnika z vprašanjem, kdaj bodo 
opravljeni razpisi MONG za podporo kmetijstvu v občini. 
Zato naslavljam pristojnim službam in županu vprašanje, kdaj se bo občina vključila v 
program in samo financiranje v podporo kmetom, kmetijstvu kot dejavnosti in vsem  
dopolnilnim dejavnostim iz tega naslova. 

 
Kabinet župan je posredoval naslednji odgovor: 
Odgovor bo svetnici posredovan naknadno 
 
 
5. SVETNICA ANDREJKA MARKOČIČ ŠUŠMELJ je postavila naslednje vprašanje:  

Spomnila bi vas rada na svoje vprašanje glede zatiranja oz. omejevanja tigrastega 
komarja, ki sem ga zastavila pred slabim letom na seji 21. 3. 2019. Takrat sem tudi 
podrobno pojasnila zgodovino tega problema, zato tokrat tega ne bi ponavljala. Naj 
poudarim samo to, da je bila letošnja zima še bolj mila od lanske. In če se je lani sprva 
zdelo, da je »tigrov« manj, so v drugi polovici poletja udarili z vso močjo, zato se bomo z 
njimi zagotovo spopadali tudi letos. 
Lani ste v svojem odgovoru pojasnjevali, da v Sloveniji ni registriranega biocida, da pa 
še naprej ostajate v stiku s strokovnjaki na tem področju in iščete možnosti za 
učinkovito ukrepanje. 
V Primorskih novicah je 11. 6. lani izšel članek, v katerem Nejc Koradin iz županovega 
kabineta občanom le daje upanje z izjavo: “Iščemo načine, kako to reševati na 
sonaraven način. V nekaterih mestih recimo uvajajo naravnega sovražnika komarja. 
Odgovorov, kako se tega lotiti, še nimamo, omejuje pa nas tudi zakonodaja. Tako da bo 
letos treba še potrpeti.” 
Leto je mimo, potrpeli smo, zato me zanima, kakšni bodo letošnji ukrepi za zatiranje 
tigrastega komarja. Naj samo spomnim, da so v sosednji Italiji (tudi v Gorici) in še 
nekaterih drugih evropskih državah (ki morajo ravno tako upoštevati zakonodajo EU) pri 
tem že nekaj let uspešni. Po letošnji zimi, ki je prinesla veliko nevšečnosti z virusi, si 
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najbrž ne želimo še kakšnega »darila« tigrastih komarjev, kot sta virus zahodnega Nila 
in virus zika – oba sta bila v Sloveniji že zabeležena. 
 

Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor: 
Zavedamo se problematike tigrastih komarjev zato smo skupaj z Univerzo na Primorskem, 
kjer strokovno zasledujejo to področje, lansko leto še bolj intenzivno pristopili k reševanju le-
te. 
V letošnjem letu bo Univerza na Primorskem izvajala monitoring tigrastega komarja na 
območju Slovenije. Dogovarjamo se, da bosta dve lokaciji tudi na območju naše občine.  
 
Ker v Sloveniji še vedno ni registriranega preparata oziroma postopka za tretiranje odraslih  
tigrastih komarjev, nameravamo letos poskusno, v sodelovanju z javnim podjetjem Vodovodi 
in kanalizacija, uporabiti za kanalizacijske in druge jaške, kjer se zadržuje voda, preparat, ki je 
neškodljiv za okolje, preprečuje pa razvoj ličink in bub v odrasle komarje.   
 
V lanskem letu smo pričeli z ozaveščanjem občank in občanov, zato smo pripravili članek v 
Goriški (10. julij) in še v istem tednu izvedli predavanje primerno za širši krog občanov z 
naslovom Poletna nadloga – tigrasti komarji, kjer so občani imeli tudi priložnost pogovora s 
predavateljico. Na žalost je bila udeležba nizka, a je predavanje/pogovor strukturiran tako, da 
ga lahko v primeru zanimanja javnosti, ponovno in večkrat organiziramo. 
 
 
6. SVETNICA ANDREJKA MARKOČIČ ŠUŠMELJ je postavila naslednje vprašanje:  

Na novembrski seji sem izpostavila problematiko javne razsvetljave v mestu. Kmalu 
zatem je bila namestitev novih svetilk končana, a pojavile so se nove težave.  
Na Cankarjevi ulici od križišča z Erjavčevo do OŠ Ledine so bile stare javne svetilke 
sestavljene iz dveh krakov, da so osvetljevale tako cestišče kot pločnik za pešce. Nove 
svetilke osvetljujejo samo cestišče, pločnik pa je neosvetljen in za pešce ponoči 
neprijeten (da ne rečem nevaren). 
Hkrati se postavlja vprašanje, ali je potrebno tako močno osvetliti cestišče npr. na 
Cankarjevi in Ulici Gradnikovih brigad oz. čemu služi tako močna razsvetljava. 
Ob menjavi je bili tudi rečeno, da se bo jakost osvetlitve ob določenih urah zmanjševala, 
a zaenkrat svetijo vso noč enako. Zanima me, kdaj bo jakost osvetlitve regulirana. 
Zasledila sem tudi objave, da so nove svetilke neekološke in ker oddajajo modro 
svetlobo celo zdravju nevarne, zato prosim za strokovno podprto razlago o 
(ne)škodljivosti novih svetilk. 

 
Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor:  
Stare svetilke na Cankarjevi in Rejčevi ulici so bile sestavljene iz dveh krakov, tako da je 
vsaka osvetljevala cestišče in pločnik. Prav zaradi posebne ureditve smo se v tem primeru, 
skupaj z zasebnim partnerjem in dobaviteljem svetilk odločili za posebno rešitev - nameščene 
so bile svetilke Siteco SL11. Te svetilke ponujajo možnosti t.i. kombinirane optike, kar v 
našem primeru pomeni, da trije pari optik osvetljujejo cesto, en par pa pločnik. Za navedeno 
ulico je bil izdelan tudi izračun osvetljenosti iz katere izhaja, da tako cestišče kot tudi pločnik 
dosegata zahtevane standarde osvetljenosti.  
 
Vse nameščene svetilke z izjemo svetilk na prehodih v nočnem času delujejo z manjšo 
jakostjo in sicer v zimskem času od 21:30, v poletnem pa od 22:30, dalje in sicer najprej s 50 
%, v nočnem času pa s 30 % jakostjo. Po treh dneh od namestitve so vse svetilke začele 
uporabljati avtonomno redukcijo. Osvetljenost posameznih ulic je bila določena glede na 
kategorizacijo občinskih cest, za tipične cestne odseke so bili izdelani tudi ustrezni izračuni.  
 
Že pri pripravi razpisa smo se zavedali pomembnosti barve svetlobe oz. čim manjšega deleža 
modre svetlobe - modra svetloba namreč moti nočne živali in pri človeku onemogoča tvorbo 
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hormona melanina. Zato je bila ena od tehničnih zahtev namestitev svetilk z barvo svetlobo 
3.000 K, kar je in še vedno predstavlja najbolj ekološko celovito rešitev javne razsvetljave v 
sklopu LED tehnologije. Parametre smo uskladili tudi z nevladno organizacijo »Temno nebo – 
dark sky Slovenija«, ki se ukvarja s področjem preosvetljenosti neba. 
 
Barva svetloba LED svetilk se z leti postopoma niža. Prvotno so se tako nameščale svetilke  z 
barvo svetlobe 5.000 K, v času priprave javnega razpisa so se praviloma že nameščale 
svetilke z barvo svetlobe 4.000 K, kar je bil tudi bolj ali manj sprejeti standard pri takrat 
objavljenih razpisih za obnovo javne razsvetljave. V mestni občini pa smo pri pripravi razpisa 
vztrajali na barvi svetlobe 3.000 K, ki so resda nekoliko energetsko manj učinkovite, je pa to 
barva svetlobe z občutno manjšim deležem modre svetlobe. 
 
Na trgu se pojavljajo LED svetilke tudi z nižjo barvo svetlobo in posledično z manjšim delež 
modre svetlobe, gre za nestandardizirane serije svetilk, ki se uporabljajo v posebnih primerih 
– osvetlitev naravnih parkov, pristanišč..., tudi zaradi občutno nižjega indeksa barvne 
prepoznavnosti se teh svetilk ne uporablja za celovite ureditve javne razsvetljave. 
Možno je, da se bo s časom barva svetlobe LED svetilk javne razsvetljave še nekoliko znižala 
in s tem imela še nekoliko manjši delež modre svetlobe, a glede na trenutno razpoložljive 
podatke so nameščene svetilke z vidika deleža modre svetlobe, tudi zaradi drugih tehničnih 
karakteristik, optimalna izbira. 
 
 
7. SVETNIK MARKO TRIBUŠON je podal naslednji predlog:   

V zadnjem obdobju je veliko govora o negativnem vplivu koronavirusa, v prvi vrsti na 
turističnem segmentu kot tudi na področju gospodarstva. Določene ukrepe je že 
sprejela, oziroma sprejema država. Prav je, da se v to smer odzovemo tudi mi, lokalna 
skupnost in kolikor je v naši moči nemudoma pristopimo k pomoči omenjenim 
subjektom. 
V Listi obrti in podjetništva predlagamo, da občinska uprava MONG takoj pristopi k 
pripravi začasne spremembe Odloka o ureditvi nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča v Mestni občini Nova Gorica v delu, ki govori o vrednotenju zazidanega 
stavbnega zemljišča v poslovne namene. Cilj spremembe je znižati finančno obveznost 
gospodarstva do občine v tem kriznem obdobju. 
Zavedamo se, da bo posledica manjši finančni priliv v občinski proračun, ampak 
prepričani smo, da se občina lahko v tem letu odreče kakšni manj pomembni investiciji 
(npr. ureditev Rafutskega parka z Laščakovo vilo, Revitalizacija Rafutskega parka,…), 
ki je financirana samo z lastnimi sredstvi. 
Današnja pomoč gospodarstvu se nam bo v prihodnosti še kako povrnila. 

 
Kabinet župana in Občinska uprava sta posredovala naslednji odgovor: 
 
Kot ste gotovo opazili iz medijev in županovih poročil svetnicam in svetnikom, je bila Mestna 
občina Nova Gorica med prvimi v Sloveniji, ki se je odzvala na reševanje situacije vezane na 
koronavirus. Morda je prav to razlog za nizko število obolelih na našem območju in stanje 
zdravstvenega sistema, ki trenutno še ni preobremenjen. 
 
Tudi na področju gospodarstva tako iščemo rešitve, ki bi čim manj bremenile občinski 
proračun, zato smo redno v kontaktu z ministrstvi in vlado RS ter vsemi župani goriške regije, 
OOZ Nova Gorica, Severno primorsko GZS in vodji uprav vseh večjih podjetij iz regije, da 
sprotno usklajujemo predloge in iščemo rešitve, kako bo izhod iz krize čim manj boleč. 
 
Priporočamo se za konstruktivne predloge tudi iz vaše strani, vrata zanje so vedno odprta. 
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Pripravlja se predlog nujnega rebalansa proračuna, ki pa trenutno še ni izvedljiv, saj niso še 
znani vsi ukrepi, ki jih bo nova vlada pripravila in potrdila. 
 
Strinjamo se z vami, da bo pod vprašajem zamik investicij, ki so financirane izključno z 
lastnimi sredstvi, v prihodnja leta. Naj vas tu samo popravimo, da je projekt »revitalizacije 
Rafutskega parka« 56% sofinanciran iz evropskega mehanizma CTN. 
 
Mnenja smo, da predlagana sprememba Odloka o NUSZ tako, da se zniža odmera 
nadomestila za subjekte s področja gospodarstva na način, da se znižajo točke za zazidana 
stavbna zemljišča s poslovnim namenom (11. člen Odloka), ne bi dosegla željenega učinka. 

 
Namreč, Zakon o davčnem postopku –ZdavP-2 (Uradni list RS, št. 117/2006, 24/2008 - 
ZDDKIS, 125/2008, 85/2009, 110/2009, 1/2010 - popr., 43/2010, 97/2010, 24/2012 - ZDDPO-
2G, 24/2012 - ZDoh-2I, 32/2012, 94/2012, 101/2013 - ZDavNepr, 111/2013, 22/2014 - odl. 
US, 40/2014 - ZIN-B, 25/2014 - ZFU, 90/2014, 95/2014 - ZUJF-C, 23/2015 - ZDoh-2O, 
23/2015 - ZDDPO-2L, 91/2015, 63/2016, 69/2017, 13/2018 - ZJF-H, 36/2019, 66/2019) v 
prvem odstavku 404. člena med drugim določa, da davčni organ izdaja odločbe o 
nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča po uradni dolžnosti na podlagi občinskega 
odloka in vrednosti točke, ki veljata na dan 1. januarja leta, za katero se določa nadomestilo. 
Torej bi morebitne sprememba Odloka, ki bi bile uveljavljene letos, lahko uporabili šele pri 
odmeri NUSZ  za leto 2021. 

 
Področje nadomestila z uporabo stavbnega zemljišča je urejeno z Zakonom o stavbnih 
zemljiščih - ZSZ (18/1984, 32/1985 - popr., 33/1989, Uradni list RS, št. 24/1992 - odl. US, 
29/1995 - ZPDF, 44/1997 - ZSZ, 101/2013 - ZDavNepr, 22/2014 - odl. US) in Zakonom o 
graditvi objektov – ZGO (Uradni list RS, št. 92/2005 - ZJC-B, 111/2005 - odl. US, 93/2005 - 
ZVMS, 120/2006 - odl. US, 126/2007, 108/2009, 61/2010 - ZRud-1, 76/2010 - ZRud-1A, 
20/2011 - odl. US, 57/2012, 110/2013, 101/2013 - ZDavNepr, 22/2014 - odl. US, 19/2015, 
66/2017, 61/2017 – GZ). 

 
Oba zakona sta razveljavljena, vendar se v delu, ki se nanaša na materijo nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča (NUSZ), še vedno uporabljata. Mestna občina Nova Gorica je 
področje NUSZ uredila z Odlokom o ureditvi nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča 
(Uradni list RS, št. 79/2017, v nadaljevanju: Odlok). Sam postopek odmere NUZS pa je urejen 
z Zakonom o davčnem postopku.   
 

 
8. SVETNIK OTON MOZETIČ je postavil naslednje vprašanje:     

   Ureditev  komunalnih priključkov na Bevkovem trgu.  
Uporabniki Bevkovega trga za potrebe prireditev, sejmov, razstav se pritožujejo, ker je 
njihova dejavnost na trgu onemogočena zaradi nefunkcionalnosti električnih priključkov. 
Regularni najem površine Bevkovega trga ne omogoča zakonitega in varnega priključka 
in uporabe na trgu nameščene (drage) električne instalacije. Zaradi navedenega prihaja 
v času uporabe na trgu do nerodnih, nevarnih in nedopustnih dogodkov. 
V zvezi z navedenimi ugotovitvami postavljam naslednja vprašanja : 
Ali ima Bevkov trg uporabno dovoljenje? 
Ali je bil (Bevkov trg) po izgradnji regularno predan v upravljanje (vzdrževanje) in komu? 
Kako je organizirana uporaba (delovanje) Bevkovega trga in kakšne so odgovornosti v 
zvezi s tem ?  
 

Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor:  
V zvezi z navedbo o nefunkcionalnosti električnih priključkov s strani prirediteljev na Mestni 
občini Nova Gorica nismo prejeli še nobene pritožbe oziroma nismo seznanjeni, da bi 
prihajalo v času uporabe do nedopustnih dogodkov. Posvetovali smo se tudi s podjetjem, ki 
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za Mestno občino izvaja elektroinštalacijska dela na Bevkovem trgu, ki zagotavlja, da je 
uporaba električnih priključkov na Bevkovem trgu vedno omogočena, v kolikor je potreba 
pravočasno najavljena. V zadnjem času so zaznane potrebe po večjih priklopnih močeh 
(Odprta kuhinja), zato je predvidena nadgradnja nekaterih elektro omaric z napetostjo 400V.  
Uporabno dovoljenje za obnovo Bevkovega trga je bilo pridobljeno konec leta 2014. Za 
vzdrževanje in čiščenje javnih površin, vključno z urbano opremo in fontano, je v skladu s 
koncesijsko pogodbo zadolženo podjetje Komunala Nova Gorica. Zagotavljanje električnih 
priključkov za potrebe prireditev Mestna občina Nova Gorica naroča neposredno izvajalcu 
elektro-instalacijskih del, ki glede na potrebe prirediteljev omogoči priključitev na električno 
instalacijo Bevkovega trga preko razdelilnih elektro omaric. Dovoljenja za uporabo javnih 
površin na Bevkovem trgu za potrebe izvajanja dogodkov in prireditev izdaja organizatorjem 
javno podjetje Mestne storitve d.o.o.. 
 

 
9. SVETNIK OTON MOZETIČ je podal naslednjo pobudo:     

Ureditev pločnika in javne razsvetljave na Streliški ulici v Novi Gorici (od dijaškega 
doma do semaforja /začetek Škrabčeve ulice). 
Krajani Nove Gorice iz območja Streliške (dijaški dom) nas opozarjajo na nevaren 
odsek ceste od dijaškega doma proti Ulici Šantlovih, ki je ozek in brez pločnika, pa tudi 
neosvetljen. Po njem hodijo tudi dijaki na relaciji dijaški dom – železniška postaja. Cesta 
je ozka in bi jo bilo nujno razširiti ter urediti pločnik in javno razsvetljavo. Poleg tega 
opozarjajo na velike hitrosti prometa, ki jih je potrebno, glede na stanje ulice omejiti s 
hitrostnimi ovirami. 

  
Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor:  
Problematiko poznamo. Prav z namenom izboljšanja peš in kolesarske dostopnosti na 
območje je Mestna občina Nova Gorica pripravila projekt za izvedbo peš povezave vzdolž 
Korna. Odsek med zaključkom Trubarjeve ulice in začetkom Gortanove ulice je po veljavnem 
proračunu predviden za izvedbo v drugi polovici letošnjega leta. 
 
Izgradnja pločnika in javne razsvetljave s strani Streliške ulice v naslednjih letih ni predvidena. 
Gre namreč za zelo obsežno investicijo, vezano na komunalno opremljanje nepozidanih 
stavbnih zemljišč na območju, kar pa trenutno ni umeščeno med prioritete uprave MONG. Da 
bi le izboljšali prometno varnost na obravnavanem območju, izvajamo ukrepe prometne 
varnosti, ki niso investicijske narave. Tako je bil npr. postavljen znak 1116 »Otroci na 
vozišču« iz smeri Rožne Doline in prikazovalnik hitrosti. 
 
Kljub ukrepom, ki smo jih že izvedli, ostajajo otroci (dijaki) na tem odseku še vedno ranljiva 
skupina in menimo, da je potrebno narediti vse, da skupaj, v največji možni meri, preprečimo 
morebitne nezgode. Zato smo v lanskem letu že pripravili karto prikaza obstoječih pešpoti od 
železniške postaje do dijaškega doma, ki so ustrezno urejene in jo poslali Dijaškemu domu 
Nova Gorica. V prikaz smo vnesli tudi traso predvidene peš poti vzdolž vodotoka Koren. 
Predstavnike Dijaškega Doma Nova Gorica smo z dopisom zaprosili, da z informacijo o 
primernem dostopu preko obstoječih peš poti seznanijo dijake, ki bivajo v dijaškem domu in 
se z njimi o temu tudi pogovorijo. 
 
Verjamemo, da bo južna peš povezava bistveno pripomogla k izboljšanju dostopnosti dijakov 
do dijaškega doma, do tedaj pa smo dijaški dom pozvali, da se prizadevanjem občine k 
izboljšanju prometne varnosti pridružijo in dijake obvestijo o alternativnih poteh ter pozivajo k 
odgovorni udeležbi slednjih v prometu, v katerega se vključujejo kot pešci. Naj ob tem 
poudarimo, da sta kresnička ali odsevni trak po zakonu predpisana obvezna oprema otrok 
med hojo po cesti v pogojih slabše vidljivosti ali ponoči.  
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10. SVETNIK OTON MOZETIČ je podal naslednjo pobudo:    
Zaščitna ograja na medkrajevni cesti Branik, Preserje, Ajdovščina. 
Na medkrajevni cesti Branik, Preserje, Ajdovščina je bil  letos pred naseljem Preserje 
saniran cestni usad z zgrajenim opornim zidom. Sanacija je bila sicer zgledno urejena, 
če izvzamemo dejstvo, da obnovljena asfaltna obroba cestišča sega do samega temena 
opornega zida, zaščita proti prepadnosti pa je urejena le z označevalnimi količki. Taka 
rešitev predstavlja nevarnost tako za pešce, kot tudi za zdrs vozil, ki po tej cesti vozijo, 
vključno z avtobusom s šolskimi otroki, ki štirikrat dnevno pelje tam mimo.  
Zaradi varnosti je nujno količke čimprej zamenjati s pločevinasto cestno ograjo. 

 
Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor: 
Pri sanaciji cestnega zidu je bila skupaj s koncesionarjem vzdrževanja občinskih javnih cest 
sprejeta odločitev, da se na zidu postavijo smerniki, ker bi s postavitvijo ograje zožali 
prometni profil ceste (nepravilni odmiki ograje od vozišča). Poleg tega višina zidu ne presega 
treh metrov, varnostnih ograj pa tudi ni potrebno postavljati na cestah, kjer največja dovoljena 
hitrost ne presega 50 km/h. Kljub temu bomo glede na podano pobudo s prometno 
varnostnega vidika ponovno preverili stanje na kraju samem in po potrebi ustrezno ukrepali. 
 
 
11. SVETNIK OTON MOZETIČ je podal naslednjo pobudo:    

Označevalne/usmerjevalne table v Novi Gorici. 
Že nekajkrat so nas krajani Nove Gorice opozorili na primer usmerjevalnih tabel za 
grobnico Burbonov na Kostanjevici, ki bi po njihovem mnenju morale biti napisane tudi v 
angleščini. Dejstvo je, da je usmerjevalna tabla, ki nas vodi h grobnici Burbonov brez 
dodatnega pojasnila v angleškem jeziku za tuje turiste premalo povedna. Verjetno to 
velja še za kakšno drugo »turistično« točko, a Burboni prav gotovo izstopajo. Dajemo 
pobudo, da se za začetek v tem smislu uredi usmerjevalna tabla za grobnico Burbonov, 
pri čemer je seveda potrebno upoštevati veljavna pravila označevanja (če obstajajo). 

 
Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor:  
Pobuda je utemeljena in smiselna. Kostanjeviški samostan z grobnico zadnjih francoskih 
kraljev je ena izmed pomembnejših in najprivlačnejših turističnih točk v mestu, ki si zasluži 
večjo pozornost tudi z označevanjem v tujem jeziku. Glede na to, da so ostali pomembnejši 
objekti označeni poleg slovenskega tudi v angleškem jeziku, bomo predlagali, da se v 
omenjenem primeru pripiše še angleški prevod. 
 
Turistična in druga obvestilna signalizacija je sicer vodena po enotnem sistemu usmerjanja 
tovrstne signalizacije na podlagi izdelanega priročnika, ki je usklajen z Zakonom o javnih 
cestah ter drugimi področnimi predpisi. Priročnik za usmerjanje turistične in druge obvestilne 
signalizacije se po potrebi in glede na vsakokratno povpraševanje dopolnjuje. 
Nadzor nad sistemom vodenja signalizacije ima javno podjetje Mestne storitve, d.o.o., Nova 
orica, s katerimi pripravljamo predlog dopolnitve obstoječega omrežja usmerjevalnih znakov z 
t.i. "javnimi vsebinami". 
 
 
12. SVETNIK ANTON HAREJ je postavil naslednje vprašanje:     

Naši pridelovalci kmetje so me opozorili na dve zadevi. V lanskem letu smo oddajali 
poročila glede toče, ki je delala škodo na nekaterih območjih v okolici Dornberka in je 
tudi mestna občina zbirala te podpise. To je prva stvar. Zanima me, kje zadeva stoji in 
kako zadeva teče. 
Druga stvar me pa zanima, kdaj bodo razpisi iz področja kmetijstva, kajti, če hočemo 
imeti urejeno podeželje, moramo kaj za to tudi dati.  

 
Občinska uprava je posredovala naslednji odgovor:  
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Občinska Komisija za škode v naravnih nesrečah (v nadaljevanju: komisija) je dobila poziv 
Uprave RS za zaščito in reševanje (v nadaljevanju:URSZR) za zbiranje prijav škode po toči v 
letu 2019. Naloga komisije je zgolj zbiranje prijav škode in vnos teh prijav v spletno aplikacijo, 
kar je bilo tudi v roku opravljeno. Drugih uradnih informacij v zvezi s prijavami škode po toči v 
letu 2019 nismo prejeli.  
 
Od pristojne službe na URSZR v Ljubljani smo pridobili telefonsko informacijo, da so podatke 
o škodah posredovali na vlado, povratne informacije pa tudi oni še niso prejeli. Ker pa gre 
zgolj za škodo po toči in kar država podpira s subvencioniranjem zavarovalnih premij, do lani 
občinam niso izdajali sklepov za zbiranje prijav teh škod. Glede na informacije in dosedanje 
izkušnje predvidevamo, da je bil poziv zbiranja prijav škod po toči namenjen zgolj za odpis, 
delni odpis ali odlog plačila zakupnin za kmetijska zemljišča v lasti države in katastrskega 
dohodka, kar je pomembno za tiste kmetijske pridelovalce, ki imajo v zakupu državna 
zemljišča oziroma so zavarovani iz kmetijske dejavnosti. 
 
 

PODSEKRETAR ZA PODROČJE MS                                                                                                       
                                                                                                      Miran Ljucovič 
 




